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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 
12 augusti 2024 

 

Plats: via Zoom klockan 13:15-15:00 

  
Närvarande: 
Alexandra Wynn Stadsdelsdirektör 
Lena Kullberg-Boman Avd. chef, förskoleavdelningen 
Odini Nzeribe               Avd.chef, äldreomsorgsavdelningen 
Olle Ingemarsson  HR-chef 
Snorre Berglund Ekonomichef 
Maria Klemets Hellberg Avd.chef, sociala avdelningen 
Emma Liljenberg Avd.chef, Stab och kansli 
  
För arbetstagarna: 
Bengt Olsson              Kommunal 
Susan Pitkänen              Vision 
Dick Morén              Saco 
Caroline Haglund              SSR  
Fredric Jacobsson           Kommunal 
Jonna Söderqvist           HR  
Maria Lindroth           HR 
 
Vid protokollet  
Carina Holm 
 
     
    

1. Föregående protokoll. 
Justeras. 
.  
 

2. Facklig information.    
Ingen ny information från fackförbunden. 
 
 

 
 
 
 

3. Arbetsmiljö och hälsa  
  - OSA-enkät  
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 Maria och Jonna från HR presenterar hur förvaltningen 
arbetar med OSA-frågor i medarbetarenkäten idag.  
Förvaltningen har med hjälp av HR undersökt möjligheterna 
att eventuellt använda en färdig enkät från Prevent för att 
fånga upp de OSA-frågor man tycker saknas i 
medarbetarenkäten. 
Prevents enkät är mycket omfattande och det är som vid alla 
undersökningar viktigt med hög svarsfrekvens för att få ett 
rättvisande utfall.  
Förvaltningsledningens förslag är att testa enkäten på några 
utvalda verksamheter under hösten och därefter ta ställning till 
om det är något vi vill fortsätta med. Frågeställningar som kan 
tänkas uppstå är hur ofta enkäten ska användas och om den 
ska skickas till alla verksamheter eller till utvalda 
verksamheter där man upplever att behov finns.  

 
 Fackliga synpunkter:  

Kommunal – att använda Prevent känns positivt. Kommunal 
anser också att det finns en fördel med att skicka ut enkäten 
till hela förvaltningen för att kunna göra en jämförelse mellan 
olika verksamheter  

 
Förvaltningsledningen återkommer på FVG i september med 
ett förslag på hur testomgången ska genomföras.  

 
 

 - Översyn rutiner och samverkansöverenskommelse 
Frågan var uppe redan i maj då PAS var på besök. Det 
framgick då att både förvaltningsledning och fackförbunden 
tycker att samverkan fungerar bra. 

 
4. Verksamhet och budget 

a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 22 augusti 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-
stadsdelsnamnd 
 
 
Inga kommentarer kring ärenden till       
Stadsdelsnämnden från facken 
 

5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling. 
Före sommaren hölls en arbetsmiljöutbildning för chefer 
och skyddsombud av extern part. Både chefer och 
skyddsombud var mycket positiva till utbildningen.  
Utbildningen kommer att upphandlas och vi kommer 
fortsätta med den och därmed slutar vi med de lokala 
arbetsmiljöutbildningar som genomförts. Det kan dock 
komma kompletterande, lokala utbildningar i framtiden.  

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
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6. Balanslistan  

(nästa gång i september) 
 

7. Övriga frågor 
Förvaltningschef Alex redogör i korthet för hur sommaren 
har varit.  
Generell kan sägas att det har fungerat bra i våra 
kärnverksamheter.  
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